



Dinosaur Class Monthly Newsletter May 2020

This month we will be putting on our wonderful monster play! The kids will be dancing, singing, and speaking in English for your viewing pleasure. I hope, when the time comes, you will be able to cheer them on and ensure this is their best K3 performance yet!

Reading

I have spent extra time focusing on correct pronunciation of the words in our reading books. I have noticed the kids are about to speak faster, and clearer than ever before opening up for a greater variety of books that we can enjoy together.

May 4 – 8 Old Mo

May 11 – 15 A Tooth Is Loose

May 18 – 22 Drama Play

May 25 – 29 Just Like Me

Phonics

We will still be spending our time combining simple 3 letter sounds into words during phonics class. The more familiar the kids can become with this skill, the easier they will find the next steps of learning.

May 4 – 8 Naming and spelling

May 11 – 15 Drama Play

May 18 – 22 Drama Play

May 25 – 29 Combining sounds

Core Material

We will be spending our core materials time becoming more familiar with the actions of our play however we can use a couple of weeks covering the idea of jobs and what jobs we can do in the

future. I imagine 'firefighter' will be a popular desire for the boys, and 'princess' will be equally popular with the girls.

4 – 8 Jobs

11 – 15 Drama Play

18 – 22 Drama Play

25 – 29 Jobs

Conversation

The kids speaking and listening skills move from strength to strength and many of their conversation skills reflect that. We have made progress from single subject sentences into sentences that contain multiple subjects: "I like baseball." Becomes "I like baseball, ice cream, and my friends."

May 4 – 8 Drama Play

May 11 – 15 Drama Play

May 18 – 22 Drama Play

May 5 – 29 in/out of, on/under

Math

Our MPM books will have to take a small backseat to ensure we will be ready for our drama play in time; however, we can spend the time needed to remain on track. This month our book spends time revising objects and counting, a skill many of the kids feel very familiar with.

4 – 8 Drama Play

11 – 15 Drama Play

18 – 22 Drama Play

25 – 29 Counting Objects

Songs and Movement

The best time to learn the songs we will be singing in the drama play, complete with actions and movements to make them even more fun to watch and perform.

4 – 8 Drama Play Songs

11 – 15 Drama Play Songs

18 – 22 Drama Play Songs

25 – 29 Full Songs

Thematic Activity

The next few months Thematic activities are focused on different international countries. Next month's will be on Japan.



Dinosaur Class Monthly Newsletter May 2020

這個月我們將演出精彩的怪獸戲劇，孩子將會跳舞、唱歌，以英文演說，為您呈現一場視覺饗宴。希望在這一天來臨時，您能為孩子們歡呼打氣，並未他們確保這是他們 K3 階段中最好的一場表演！

Reading

至目前為止，我花了一些額外的時間在閱讀小書的部分單字上，糾正孩子在這些單字上的發音，我注意到在我們一起閱讀各種不同書籍後，孩子比之前說話的速度更快、更清楚了。

May 4 — 8 Old Mo

May 11 — 15 A Tooth Is Loose

May 18 — 22 Drama Play

May 25 — 29 Just Like Me

Phonics

在 Phonics 課程中，我們將練習 3 個字母的組合發音，當孩子能越熟悉這項技巧，孩子能越簡單進入下一階段學習。

May 4 — 8 Naming and spelling

May 11 — 15 Drama Play

May 18 — 22 Drama Play

May 25 — 29 Combining sounds

Core Material

我們將會花一些時間練習我們的戲劇表演；然而我們也會利用兩個星期與孩子們討論「職業」，以及未來想從事哪些的職業，我猜想「消防員」是男孩們的熱門夢想職業，而女孩們則是「公主」。

May 4 — 8 Jobs

May 11 — 15 Drama Play

May 18 — 22 Drama Play

May 5 — 29 Jobs

Conversation

孩子們的說和聽的能力越來越好，這也反映在他們的一些對話當中，我們也有些進展，從單一主題的句子進入到多樣化主題的句子：「我喜歡棒球」變成「我喜歡棒球、冰淇淋和我的朋友」。

May 4 — 8 Drama Play

May 11 — 15 Drama Play

May 18 — 22 Drama Play

May 5 — 29 in/out of, on/under

Math

我們的 MPM 書籍將暫時退二線，以確保我們如期演出我們的戲劇表演；但我們可以花一些時間來保持在學習的軌道上，這個月，我們會利用時間複習物品和數數，許多孩子對這個部分感到非常熟悉。

May 4 — 8 Drama Play

May 11 — 15 Drama Play

May 18 — 22 Drama Play

May 25 — 29 Counting Objects

Song and Movement (歌唱律動)

現在是最好的時間來學習我們將在戲劇表演中演出的歌曲，伴隨著舞蹈動作，讓他們更有樂趣去觀賞和表演。

May 4 — 8 Drama Play Songs

May 11 — 15 Drama Play Songs

May 18 — 22 Drama Play Songs

May 25 — 29 Full Songs

Thematic Activity (主題活動)

接下來的主題活動將著重在不同的國家議題上，下個月將是日本。